
 
 
 

Kommunfullmäktiges sammanträde  
Solna den 31 augusti 2020 

Interpellation till Omvårdnadsnämndens ordförande Samuel Klippfalk 
 
 
Interpellation om skyddskläder- och utrustning i äldreomsorgen 
 

Under den pågående pandemin uppdagades det snabbt att omvårdnadsboenden i 
landet inte hade tillgång skyddskläder eller fullgod skyddsutrustning. På Bergas 
äldreboende var bristerna så omfattande att dessa ledde till en anmälan till 
Arbetsmiljöverket. Det verkar också som att många av de äldre som smittats av 
covid-19 har haft hemtjänst.  

 
Vi kan vara helt säkra på att det här inte var den sista pandemin i världen. Det talas 
redan om en andra våg av covid-19, och det är av yttersta vikt att staden är 
förberedd för detta. Vi behöver vara proaktiva och snarast utvärdera vad som 
behöver göras för att vi ska kunna skydda Solnas äldre från smitta. Ett första steg i 
detta är att utvärdera hur beredskapen ser ut idag, något som med fördel görs på 
enhetsnivå. 
 
Utan goda rutiner och utan tillgång till fullgoda skyddskläder och skyddsutrustning 
står såväl äldreomsorgspersonalen och de enskilda som de tar hand om i stor risk för 
att smittas. Eftersom många av dessa personer dessutom är i riskgrupp riskerar 
brister på detta område att leda till en dödlig utgång.  
 
Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

1. Hur ser beredskapen ut vad gäller skyddskläder och skyddsutrustning på Solnas 
omvårdnadsboenden och hos stadens hemtjänstutförare? 

2. Hur kontrolleras detta, och med vilka intervaller? 

 

 

 

Sandra Lindström 

Vänsterpartiet 

 

 
 


